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I-1/7-3/2015. ikt. sz. 
 

Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési 
és Sport Bizottsága 2015. április 20-án megtartott rendkívüli nyílt ülésén a Városháza 17-es 
sz. helyiségében. 
 

Jelen vannak: 
Németi József bizottság elnöke 

 Kanó József bizottság tagja 
 Tomasovszky Sándor bizottság tagja 
 Szabóné Szilágyi Edit bizottság tagja 
 
Távol maradt: 
 Varga Istvánné bizottság tagja 
 
Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Valánszki Róbert polgármester 
 Czene Boglárka jegyző 
 Szarka Andrea aljegyző 
 Mile Lajos alpolgármester 
 Kiss Károly alpolgármester 
  
Meghívottak: 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Feke László  műszaki irodavezető 
 Földi Imre  képviselő 
 Nyuzó Marietta képviselő 
  Kissné Varga Teréz az Oktatási Bizottság tagja 
  
Jegyzőkönyvvezető:  
 Tóth Éva adminisztrátor 
 
Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő - köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket. Elmondja, hogy az ülésről távolmaradt Varga Istvánné 
bizottsági tag, aki távolmaradásának okát nem jelezte. 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a bizottság létszáma 4 fő. 
 
A bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 
 

1. Az önkormányzat gazdasági programjának (ciklusprogram) véleményezése a 
2014-2019-es önkormányzati ciklusra.  
 Előadó:  Valánszki Róbert polgármester   
 

2. A Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat főigazgató-helyettesi, tagintézmény 
vezetői pályázatainak véleményezése.  
Előadó:  Valánszki Róbert polgármester   
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3. Intézményi átszervezéshez kapcsolódó véleményezés. 
Előadó:  Valánszki Róbert polgármester   
 

4. Bejelentések.  
 
A bizottság elnöke kérdésként tette fel a bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 
napirendi pont megtárgyalását? 
Megállapítja, hogy a bizottsági tagok nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  
A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  
Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

Határozat: 

22/2015.(IV.20.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és 
Sport Bizottsága a 2015. április 20-án tartandó rendkívüli ülés napirendjét az alábbiak 
szerint fogadja el:  

 
1. Az önkormányzat gazdasági programjának (ciklusprogram) véleményezése a 

2014-2019-es önkormányzati ciklusra.  
 Előadó:  Valánszki Róbert polgármester   
 

2. A Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat főigazgató-helyettesi, tagintézmény 
vezetői pályázatainak véleményezése.  
Előadó:  Valánszki Róbert polgármester   
 

3. Intézményi átszervezéshez kapcsolódó véleményezés. 
Előadó:  Valánszki Róbert polgármester   
 

4. Bejelentések.  
 
1. Napirendi pont 

 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – Rátér az 
első napirendi pontra, amely az önkormányzat gazdasági programjának (ciklusprogram) 
véleményezése a 2014-2019-es önkormányzati ciklusra.  
Megkérdezi a jelenlévőket van-e valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 
Megadja a szót Kiss Károly alpolgármester részére. 
 
Kiss Károly alpolgármester – annyival egészítené ki a gazdasági programot, hogy a szociális 
lakások állományát növelni kellene, mivel nagy igény van rá.  
 

Valánszki Róbert polgármester – a Kisfaludy utcán lévő ingatlant azért vásárolták meg, hogy 
a későbbiekben a művelődési házzal összekössék. Az ingatlan jó állapotban van, ezért az 
igénylők részére azt is ki lehetne utalni. 
Lakásvásárlásra a gazdasági programban leírtak szerint van lehetőség.  
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A Képviselő-testülettől felhatalmazást kapott orvosoknak történő lakásvásárlásra, illetve 
olyan hivatali dolgozónak történő lakásvásárláshoz akinek a munkája elengedhetetlen a 
mindennapi működéshez és másképp nem tudják megoldani a lakhatását.  
A szálláshelyekkel kapcsolatban elmondja, hogy a Havancsák-féle vendégházra egyáltalán 
nincs igény, ezt a Strandfürdő szakmai koordinátora is jelezte ezért javasolta kivételét a 
szálláshelyek közül. Kérdésként az merül fel, hogy az oda vásárolt berendezési tárgyakkal mi 
legyen. A forgószékek nagyrészét már elvitték más intézményekbe, kettő darab az 
önkormányzathoz is került. Az ágyneműkből, törölközőkből lehet pótolni a faházak készletét.  
Abban kell gondolkozniuk, ha a központi orvosi rendelőt feltudják újítani akkor átmenetileg a 
Havancsák-féle ház funkcionálhatna orvosi rendelőként. Szálláshelyként egyáltalán nem 
funkcionál, akit lehet a faházakban helyeznek el. A faházak felében hűtő és légkondicionáló 
berendezés van, véleménye szerint minden igényszintet ki tud elégíteni.  
A szociális bérlakások kapcsán elmondja, hogy arra kellene inkább megoldást találni, hogy a 
több mint 60 darab önkormányzati tulajdonban lévő szociális bérlakásban több olyan személy 
lakik akik már nincsenek szolgálati jogviszonyban az önkormányzatnál és gyakorlatilag 
szívességi lakáshasználatként laknak ott és nem tudják ezeket a lakásokat a szolgálati 
jogviszonyban lévő dolgozóknak kiadni. Megoldást kellene találni arra, hogy ezen lakók 
szerződését hogyan lehetne megszüntetni úgy, hogy támogatással egy másik ingatlant 
tudjanak szerezni Dévaványán. 
 
Földi Imre a Gazdasági és Ügyrendi Bizottság elnöke, képviselő – azokat az ingatlanokat 
melyekre nincs szüksége az önkormányzatnak megvételre felajánlhatnák az ott lakóknak.  
 
Valánszki Róbert polgármester – ez is megoldást jelenthet. Valaki már évtizedek óta lakik 
egy ingatlanban, igaz ez bevételt jelent az önkormányzatnak. Az ebből befolyó összeget csak 
ilyen célra forgatná vissza  
 
Szűcsná Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – az a probléma, hogy vannak olyan 
szerződések, melyek határozatlan időre szólnak.  
 
Valánszki Róbert polgármester – ettől függetlenül úgy gondolja azokat is fel lehet mondani. 
 
Szűcsná Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – igen azokat is fel lehet mondani, csak 
problémásabbak, mint a határozott idejűek.  
 
Kanó József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság tagja, képviselő – a szociális 
bérlakásokkal kapcsolatban szeretne szólni. Igen furcsa dolgot tapasztal, aki szociális 
bérlakásban lakik, azt az önkormányzat a lehetőségeihez mérten szociálisan segíti. Ezeknek a 
lakosoknak van a legtöbb problémájuk. Lassan tejes ellátást kapnak azok a személyek akik 
egyszer beköltöztek egy szociális bérlakásba. Ez nem a mobilitást, vagy az esetleges 
előrelépést segíti hanem szinte örökérvényűnek tekinthető. Akiknek lejár a szerződésük 
azoknak van egy hosszabbítási lehetőségük hat hónapra, melyet nyilvánvalóan ki fognak 
használni. Ez azt jelenti, hogy ezek a lakosok a több, mint 5 év alatt nem tettek semmit 
magukért, mert ugyan abba a helyzetbe vannak, mint mikor beköltöztek a szociális 
bérlakásokba. Véleménye szerint a szociális bérlakásból az igénylő nem lép előre és az is 
lehet, hogy nem akar, segélyezettként folyamatosan jelen vannak.  
A szociális bérlakásokból az embereket próbálni kellene mobillá tenni. Ugyanaz a feltétel 
legyen, mint a költségalapú bérlakások esetében, hogy a szerződés lejárta után kötelező 
legyen a kiköltözés és ne legyen arra lehetőség, hogy visszakerüljenek. Lehet nem 
szimpatikus dolog, de jónak tartja ezt a megoldást.  
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Szarka Andrea aljegyző – a Ladányi Mihály utcai lakosok esetében a befizetett lakbér 50 %-
át visszakapják 5 év múlva, míg a régi építésű szociális bérlakások esetében más a lakbér 
összeg és nem kapnak vissza semmilyen megtakarítást. A régi építésű szociális bérlakások 
esetében is vannak határozatlan idejű szerződések. Az ott lakók jogot formálnak arra, hogy 
ezek a lakások örökösen az övéké, ezért most próbálják őket tájékoztatni, hogy 5 évről volt 
szó. A helyi rendelet az 5 év lejárta után maximum 6 hónapos hosszabbítást tesz lehetővé. 
Újabb igényt ezek a lakosok is beadhatnak, mivel jelenleg nincs leszabályozva, hogy akik már 
egyszer bekerültek azok nem adhatnak be újabb igényt szociális bérlakásra. A pontozás során 
fog kevesebb pontot elérni.  
 
Valánszki Róbert polgármester – a helyi rendelet átdolgozásával ezt a problémát 
megoldhatják, hogy aki már bérlője volt szociális bérlakásnak az például 5 éven belül nem 
pályázhat újból.  
 
Szarka Andrea aljegyző – jelen pillanatban ilyet nem tartalmaz a helyi rendelet. A szociális 
bérlakások igénylésekor egy kérelemnyomtatvány kitöltésével indul az eljárás, a polgármester 
nyilvántartásba veszi az igénylőket. Szeretné ha ez 1 éves időtartamra korlátozódna, ugyanis 
jelenleg nincs vége. Lehet valaki már három évvel ezelőtt beadta a kérelmét és megüresedett 
szociális bérlakás esetén már nem tudják ezeket a lakosokat elérni, mivel megváltozott az 
elérhetőségük. Nem jelzik az önkormányzat felé, ha már nem tartanak igényt szociális 
bérlakásra. Rendeletmódosítás esetén javasolja ennek a felülvizsgálatát is.  
 
Mile Lajos alpolgármester – érdeklődik, hogy jelenleg hányan várakoznak szociális 
bérlakásra? 
 
Szarka Andrea aljegyző – jelenleg 6 személy várakozik szociális bérlakásra és 3 olyan 
személy van akiknek meg lett hosszabbítva a szerződésük, de várhatóan vissza fognak jönni a 
meghosszabbítás lejárta után.  
 
Valánszki Róbert polgármester – megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, javaslata a 
gazdaság programmal kapcsolatban? 
 
Mile Lajos alpolgármester – módosítási indítványa lenne a gazdasági programmal 
kapcsolatban. Szépséghibája a gazdasági programnak az utazással kapcsolatban, hogy a 
vasútvonalon meg autóbusz közlekedéssel történő rész már nem helytálló. Körösnagyharsány 
vonalon már nem jár vonat, továbbá Budapestre nincs közvetlen autóbuszjárat.  
 

Valánszki Róbert polgármester – utána jár ezeknek és javítani fogja ezen részeket a 
gazdasági programban. A gazdasági program gyakorlatilag irányvonalakat tartalmaz. A TOP-
os programok is le vannak írva benne, az elképzelések melyeket pályázatra adtak be. Két 
kolléganő volt a múlthéten Békés megye önkormányzatánál egyeztetni ezek kapcsán, ahol 
nem túl jó híreket kaptak. Jelen helyzet szerint és a Békés megyei önkormányzat illetékesének 
elmondása szerint a több tucat program közül jelen helyzetbe kettőt lehet kivitelezni. Azt a 
tájékoztatást adták, hogy a járások fognak túlnyomórészt pénzt kapni. Véleménye, hogy nem 
csak a járási székhelyeket fogják fejleszteni 3200 településből 176-ot az országban. Ettől 
függetlenül a programokat benne hagyná a gazdasági programban.  
Ezek vannak konkrét fejlesztési elképzelésként benne, a gazdasági program általános célokat 
is tartalmaz és kell is, hogy tartalmazzon, hiszen előre négy évre nem lehet pontosan 
meghatározni. 
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Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 
Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az önkormányzat gazdasági programját 
(ciklusprogram) a 2014-2019-es önkormányzati ciklusra kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
 
Határozat: 

23/2015.(IV.20.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé Dévaványa Város Önkormányzat 
gazdasági programját – ciklusprogramját – a 2014-2019-es önkormányzati ciklusra 
vonatkozóan.  
 
Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Határidő:  folyamatos  
 
(Az elfogadott gazdasági program a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

2. Napirendi pont 
 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – Rátér a 
második napirendi pontra, mely a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat főigazgató-
helyettesi, tagintézmény vezetői pályázatainak véleményezése.  
Az előterjesztés ismertetéséhez megadja a szót Szarka Andrea aljegyző részére. 
 
Szarka Andrea aljegyző - A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában lévő 
Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálatnál 2 fő főigazgatói-helyettesi, valamint a BMPSz 
Gyomaendrődi Tagintézményénél tagintézmény-vezetői beosztásra pályázatok kerültek 
kiírásra. 
A pályázati felhívásokra az alábbi pályázatok érkeztek: 

1. a székhelyintézmény működéséért felelős főigazgató-helyettesi beosztásra 1 db 
pályázat érkezett Csepregi András István pályázótól. 

2. az általános helyettesi feladatokat ellátó főigazgató-helyettesi beosztásra 1 db pályázat 
érkezett Czikkely Erika Ildikó pályázótól. 

3. A BMPSz Gyomaendrődi Tagintézményének tagintézmény-vezetői beosztására 1 db 
pályázat érkezett Hunya Krisztina pályázótól. 

A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 68. § (1) 
bekezdése szerint az állami intézményfenntartó központ által fenntartott köznevelési 
intézmény, többcélú intézmény vezetőjét - nevelési-oktatási intézmény esetében a 
nevelőtestület, többcélú intézményben az igazgatótanács, a fenntartó, az intézmény székhelye 
szerint illetékes vagy az intézményt működtető települési önkormányzat, szakképző iskolában 
a szakképzésért és felnőttképzésért felelős miniszter véleményének kikérésével - az oktatásért 
felelős miniszter bízza meg öt évre. Az állami köznevelési intézmény, többcélú intézmény 
vezetője megbízásának visszavonásáról a megbízási jogkör gyakorlója dönt. 
Az Nkt. 7. § (1) bekezdés i) pontja értelmében a köznevelési rendszer intézménye a 
pedagógiai szakszolgálati intézmény. 
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A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Békéscsabai Tankerülete az Nkt. 83. § (3)-(4) 
bekezdéseiben foglaltakra figyelemmel, valamint a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 22/2013. (VII.5.) EMMI utasítás 49. § (6) 
bekezdése alapján megküldte a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálatának főigazgató-
helyettesi beosztására beérkezett, illetve a BMPSz Gyomaendrődi Tagintézményének 
tagintézmény-vezetői beosztására beérkezett pályázatot véleményezésre. A pályázatok 
megtekinthetők a közös önkormányzati hivatal 10. számú irodájában, valamint a bizottsági és 
képviselő-testületi ülésen. 
Az Nkt. 83. § (5) bekezdésében foglaltak alapján a vélemény kialakításához minden olyan 
információt hozzáférhetővé kell tenni a véleményezési joggal rendelkezők részére, amely a 
fenntartói döntés meghozatalához rendelkezésre áll.  
 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 
Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a határozati javaslatban foglaltakat kéri, az 
kézfelnyújtással jelezze.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
 
Határozat: 

24/2015.(IV.20.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 
2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdés h) pontjában kapott véleményezési jogkörében 
eljárva, támogatja a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat székhelyintézmény működéséért 
felelős főigazgató-helyettesi beosztásának ellátására Csepregi András István pályázatát.  
 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központ Békéscsabai Tankerület Igazgatóját értesítse. 
 
Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Szarka Andrea aljegyző  

Határidő:  azonnal 

 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 
Ismételten szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a határozati javaslatban foglaltakat kéri, az 
kézfelnyújtással jelezze.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
 

Határozat: 

25/2015.(IV.20.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 
2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdés h) pontjában kapott véleményezési jogkörében 



7 

 

eljárva, támogatja a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat általános helyettesítési 
feladatokat ellátó főigazgató-helyettesi beosztásának ellátására Czikkely Erika Ildikó 
pályázatát.  
 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központ Békéscsabai Tankerület Igazgatóját értesítse. 
 
Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Szarka Andrea aljegyző  

Határidő:  azonnal 
 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 
Ismételten szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a határozati javaslatban foglaltakat kéri, az 
kézfelnyújtással jelezze.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
 
Határozat: 

26/2015.(IV.20.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 
2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdés h) pontjában kapott véleményezési jogkörében 
eljárva, támogatja a Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Gyomaendrődi 
Tagintézményének tagintézmény-vezetői beosztásának ellátására Hunya Krisztina pályázatát.  
 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központ Békéscsabai Tankerület Igazgatóját értesítse. 
 
Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Szarka Andrea aljegyző  

Határidő:  azonnal 

 

3. Napirendi pont 
 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – Rátér a 
harmadik napirendi pontra, mely az intézményi átszervezéshez kapcsolódó véleményezés. 
Az előterjesztés ismertetéséhez megadja a szót Szarka Andrea aljegyző részére. 
 
Szarka Andrea aljegyző - A Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Békéscsabai 
Tankerület Dr. Malatyinszki Anita tankerületi igazgató megbízásából a Békés Megyei 
Pedagógiai Szakszolgálat főigazgatója Dávid Ilona tájékoztatja a Tisztelt Képviselő-testületet, 
hogy a szakmai alapdokumentumuk módosítását kezdeményezték a Gyomaendrődi 
Tagintézményük ügyviteli telephelyének rendezése vonatkozásában. 
Jelenleg a szakszolgálati feladatok irányítása, megszervezése a gyomaendrődi telephelyen 
történik, és nem a dévaványai feladat-ellátási helyen. Az átszervezéssel a szakmai 
alapdokumentumban a dévaványai feladat-ellátási helyet tagintézményi telephelyre kívánják 
módosítani. 
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Az intézményi átszervezés a szakmai alapdokumentum módosítását vonja maga után, így a 
nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 4. § 11. pontja és 
Nkt. 21. § (3) bekezdés d) pontja értelmében intézményátszervezésnek minősül. 
Az intézmény átszervezés többletköltséggel nem jár a működtető önkormányzat részére. 
Az Nkt. 83. § (3) bekezdés b) pontja alapján az átszervezést megelőzően véleményezési 
eljárást szükséges lefolytatni. Az Nkt. 83. § (4) bekezdése meghatározza a véleményezésre 
jogosultak körét, így Dévaványa Város Önkormányzata, mint működtető önkormányzat 
véleményezésre jogosult. 
 
Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő - muszáj, 
hogy a státuszt átvigyék a gyomaendrődiek felé? 
 
Valánszki Róbert polgármester – igen, eddig is tag telephelyként működtek. A gyermekek 
intézménybe való hordása a nehézkes, erre kellene megoldást találni. Erről eredetileg a 
szülőnek kellene gondoskodni, viszont ez munkaidő alatt elég nehéz.  
 
Feke László műszaki irodavezető – sokkal több gyereknek kellene járnia a fejlesztésekre, 
mint ahányan igénybe veszik. Azok a szülők akik a munkahelyük miatt nem tudják a gyereket 
elvinni a fejlesztésre, azok nem járnak,  viszont a fejlesztést végző pedagógusok ugyanúgy 
megkapják a bérüket és az épületet is működtetni kell.  
 
Valánszki Róbert polgármester – a működtetés az önkormányzaté.  
 
Németi József az Oktatási – Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő – 
Megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 
Megállapítja, hogy hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 
Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a határozati javaslatban foglaltakat kéri, az 
kézfelnyújtással jelezze.  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
 
Határozat: 

27/2015.(IV.20.) Dv. Kt. Oks. Biz. hat. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési és Sport 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 
2011. évi CXC. törvény 83. § (4) bekezdés h) pontjában kapott véleményezési jogkörében 
eljárva, támogatja az általa működtetett, Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
fenntartásában álló Békés Megyei Pedagógiai Szakszolgálat intézményi átszervezését. 
Járuljon hozzá a szakmai alapdokumentum módosításához, melyben a dévaványai feladat-
ellátási hely tagintézményi telephelyként szerepel. 
  
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete vegye tudomásul, az intézményi 
átszervezés nem érinti a működtetési feladatellátást. 
  
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a Klebelsberg Intézményfenntartó 
Központ Békéscsabai Tankerületét és az Intézmény Igazgatóját értesítse. 
 
Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 
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Szarka Andrea aljegyző  

Határidő:  azonnal 
 
Németi József az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke, képviselő –
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nem hangzik el. 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 1330 órakor bezárja.  
 

- Kelt mint az első oldalon - 
A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

________________________ _______________________ 
Németi József  Szabóné Szilágyi Edit 

       bizottság elnöke bizottság tagja 
 
 
 
 _______________________ 
 Tóth Éva 
            jegyzőkönyvvezető 
 
 
 

 

 
 


